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مدیرکل پزشکی قانونی تهران تشریح کرد
گزارش سانحه اتوبوس علوم و تحقیقات

مدیرکل پزش��کی قانونی استان تهران گفت: 
با توجه به گزارش آسیب شناس��ی درباره راننده 
اتوب��وس حام��ل دانش��جویان دانش��گاه علوم و 
تحقیقات، مش��خص ش��د این فرد سکته قلبی 
نکرده است. به گزارش فارس، مسعود قادی پاشا، 
مدیرکل پزش��کی قانونی اس��تان تهران گفت: با 
توج��ه به گزارش آسیب شناس��ی درب��اره راننده 
اتوب��وس حام��ل دانش��جویان دانش��گاه علوم و 
تحقیقات، مشخص شد این فرد سکته قلبی نکرده 
است. اتوبوس حامل دانشجویان دانشگاه علوم و 
تحقیقات 4 دی ماه در محل این دانشگاه واژگون 

شد؛ در این حادثه 10 نفر جان باختند.

عضو کمیسیون شوراها مطرح کرد
 شکست طرح تحول سلامت

با کاهش بودجه

نماینده م��ردم در مجلس دهم با بیان اینکه 
شکس��ت کامل طرح تحول س��امت با کاهش 
بودجه ۹۸ وزارت بهداش��ت و درمان رخ می دهد، 
گفت: کاستن بودجه وزارت بهداشت و درمان به 
قیمت کاهش سرانه سامت جامعه تمام می شود. 
اصغر سلیمی درباره کاهش بودجه وزارت بهداشت 
و درمان در سال ۹۸، به خانه ملت گفت: کاهش 
بودجه وزارت بهداش��ت و درمان در س��ال ۹۸ به 
هیچ وجه ممکن و منطقی نیست، زیرا هم اکنون 
بس��یاری از بیماران با مشکات اساسی در حوزه  
بهداش��ت و درمان مواجه هس��تند چه رسد به 
اینک��ه در بودجه پیش رو اعتبارات نیز با کاهش 
روبه رو شود، بنابراین مس��ؤولان باید آگاه باشند 
س��امت مردم از هر مسأله ای بااهمیت      تر است و 
نباید بودجه ای در بهارستان در حوزه بهداشت و 
درمان تصویب شود که جوابگویی نیازهای درمانی 
بیماران نباشد. نماینده مردم سمیرم در مجلس 
اف��زود: حوزه درمان و بهداش��ت ج��زو رکن  های 
اساس��ی خدمات رسانی به ش��هروندان در کشور 
تلقی می شود، بنابراین باید بودجه وزارت بهداشت 
و درم��ان در اولویت تمام بودجه های کش��ور در 
عرصه  های گوناگون قرار بگیرد. عضو کمیسیون 
ش��وراها تصریح کرد: در قانون اساسی تاکیدات 
فراوانی به بحث بهداش��ت و درمان شده است و 
خدمات رسانی در این بخش جزو حقوق اولیه تمام 
شهروندان است، بنابراین بودجه سال ۹۸ در حوزه 
درمان باید متناسب با نیازهای درمانی و بهداشتی 
در حوزه سامت تعیین ش��ود. وی افزود: اجرای 
فراگیر و جامع طرح تحول سامت نیازمند تزریق 
بودجه مکفی اس��ت، بنابراین ب��ا کاهش بودجه 
وزارت بهداشت و درمان در سال ۹۸ به طور حتم 
طرح تحول س��امت با شکس��ت مواجه خواهد 
شد که این موضوع نمی تواند خبر مناسبی برای 

بیماران در سال ۹۸ تلقی شود.

 خانه نیما یوشیج واقع در منطقه یک شهرداری 
تهران در صورت موافقت و همکاری مالکان وارد 
مرحله تملک و بازسازی ش��ده و »خانه- موزه« 
می شود. اس��ماعیل بدریان، سرپرست شهرداری 
این منطقه اظهار داشت: شهرداری از سال ها پیش 
درص��دد تملک این ملک و تبدی��ل آن به خانه- 
موزه بوده اس��ت که متاس��فانه تاکنون به خاطر 
اختاف نظر بین مالکان و ورثه توافقی با مالکان 

انجام نشده است.
 داستان زندگی »یعقوب لیث« در کتابی با نام 
»پس��ر نان و نمک« دیدگاه جدی��دی از تاریخ را 
پی��ش روی نوجوانان می گذارد. این کتاب به قلم 
عباس جهانگیریان برای چهارمین  بار از س��وی 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان بازنش��ر 
شده است. شرح تولد، وضعیت خانوادگی، دوران 
کودکی و نوجوانی، سال های عیاری یعقوب لیث 
و ش��رح مبارزه های وی در قالب داستانی جذاب 

نقل شده است.
 رئیس فرهنگس��رای عطار نیشابوری به همراه 
رئی��س خان��ه موزه ش��هیدان اقبال��ی در برنامه 
»ستارگان پرفروغ« منطقه 10 تهران، این هفته 
با خانواده شهید »رضا معماریان« دیدار می کند. 
در برنام��ه »س��تارگان پرف��روغ« که سه ش��نبه 
هجده��م دی ماه در بیت معظم ش��هید والامقام 
»رض��ا معماری��ان« برگزار می ش��ود، محمدرضا 
جمال��ی، مدی��ر فرهنگی هنری منطق��ه 10 به 
منظورگرامیداش��ت یاد و خاطره شهدا با خانواده 
معظم این شهید والامقام دیدار و از ایشان تجلیل 
خواهد کرد. شهید رضا معماریان در جریان جنگ 
تحمیلی در سال 1362 و در 21 سالگی به فیض 

رفیع شهادت نائل آمد.

سخنگوی شرکت کنترل کیفیت هوا اعلام کرد
کیفیت هوای پایتخت در شرایط ناسالم 

هوای تهران در اول دی ماه سال جاری، تاکنون 
4 روز آلوده به خود دیده اس��ت. شاخص کیفیت 
هوا که از س��اعت 10 صبح شنبه برای گروه های 
حس��اس ناسالم شده بود، ساعت 11 یکشنبه به 
عدد 126 رس��ید. به گزارش مه��ر، لیا نظری، 
سخنگوی شرکت کنترل کیفیت هوای تهران در 
این باره گفت:  شاخص 24 ساعته کیفیت هوای 
تهران برای کودکان، کهنسالان، بیماران قلبی و 
ریوی و بانوان باردار در شرایط هشدار قرار گرفت. 
همچنین حسین شهبازی، مدیر واحد پیش بینی 
ش��رکت کنترل کیفیت هوای تهران گفته است: 
»بر اس��اس نتایج پیش بین��ی کیفیت هوا انتظار 
می رود  بتدریج از غلظت آلاینده های تجمع یافته 
کاس��ته شود و ش��رایط بهبود یابد. بر این اساس 
پیش بینی می شود شرایط کیفیت هوای سالم در 

بیشتر مناطق پایتخت برقرار شود«.

استاندار تهران:
 منشأ بوی بد 

هنوز  شناسایی نشده است
اس��تاندار تهران درباره آخرین 
وضعیت پیگیری بوی نامطبوع 
ته��ران  گذش��ته  روز  چن��د 
توضیحاتی ارائه داد. به گزارش 
باش��گاه خبرن��گاران ج��وان، 
انوشیروان محس��نی بندپی درباره منشأ بوی بد 
شهر تهران اظهار داشت: بررسی ها نشان می دهد 
انتشار این بو ناشی از ریزش یک ماده شیمیایی در 
یک مکان بوده است. وی با اشاره به اینکه این ماده 
ش��یمیایی از نوع ترکیبات سولفوره است، گفت: 
ماندگاری مواد سولفوره مانند مرکاپتان ها نسبت 
به مواد شیمیایی دیگر بیشتر است. استاندار تهران 
با بیان اینکه منشأ بوی بد چند روز گذشته تهران 
را بیشتر به این ماده نس��بت داده  اند تا فاضاب، 
گف��ت: فاضاب ه��ا گاز متان تولی��د می کنند و 
فاضاب های تازه خانگی هم بویی ندارند. بندپی 
تاکید کرد: تاکنون منش��أ این بو شناسایی نشده 
است و احتمال می رود موادی که بر پایه مرکاپتان 
است و در صنایع پاستیک سازی استفاده می شود 
در یک کارگاه به میزان یک بش��که 100 یا 200 
لیت��ری ریزش کرده و در محیط منتش��ر ش��ده 
باشد. وی خاطرنش��ان کرد: بررسی ها ادامه دارد 
اما تاکنون به منبع مشخصی دست پیدا نکردیم. 

 نامگذاری یک خیابان
 به نام »دریانوردان سانچی«

اعضای ش��ورای اس��امی ش��هر تهران در 
سالگرد سانحه سانچی به نامگذاری خیابانی در 
تهران به نام »دریانوردان س��انچی« رأی دادند. 
به گزارش ایلنا، در جلسه  روز گذشته شورای 
شهر تهران و در س��الگرد شهدای سانچی، به 
پیشنهاد روابط عمومی و امور بین الملل شرکت 
ملی نفتکش ایران، اعضای شورای شهر تهران 
در جلس��ه علنی خ��ود در گرامیداش��ت یاد و 
خاطره شهدای مظلوم س��انچی، به نامگذاری 
خیابانی به نام »دریانوردان سانچی« رأی دادند. 
بر این اس��اس، خیابان ش��هید عاطفی شرقی 
)محل اس��تقرار شرکت ملی نفتکش ایران( به 
نام خیابان »دریانوردان سانچی« تغییر نام داد 
و اعضای شورا خیابان شهید عاطفی غربی را به 

نام خیابان شهید عاطفی تغییر نام دادند.

سخنگوی سازمان آتش نشانی خبر داد
بازرسی ایمنی بیش از 2 هزار مدرسه

سخنگوی س��ازمان آتش نش��انی و خدمات 
ایمنی ش��هرداری تهران از بازدید کارشناس��ان 
آتش نش��انی از تجهیزات گرمایش��ی و امکانات 
ایمنی مدارس ش��هر تهران خبر داد. سیدجال 
ملک��ی درب��اره اقدام��ات انجام ش��ده از س��وی 
آتش نش��انی درباره نظارت بر ایمن��ی مدارس و 
مهدهای کودک  به ایس��نا اظهار داشت: سازمان 
آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری تهران هر 
سال با هماهنگی اداره آموزش وپرورش، پیش از 
بازگش��ایی مدارس بازدیدهایی را از تمام مدارس 
شهر تهران بویژه قسمت تاسیسات آنها انجام داده 
و توصیه  ه��ای ایمنی لازم را ارائه می دهند. وی با 
بیان اینکه در مرحله نخس��ت اجرای این طرح از 
بیش از 2 هزار و 500 مدرس��ه و مهدکودک در 
سراس��ر تهران بازدید ایمنی به عمل آمد، گفت: 
5 هزار نفر س��اعت از کارشناسان آتش نشانی در 
اجرای این طرح مشارکت داشتند. ملکی با بیان 
اینکه در یکهزار و ۹00 مدرس��ه نی��ز دوره  های 
آموزشی برای دانش آموزان، اولیا و مدیران مدارس 
برگزار شده است، اظهار داشت: مرحله بعدی این 
طرح که شامل بازدید کارشناسان آتش نشانی از 
تجهیزات گرمایشی و امکانات ایمنی مدارس است 

بزودی در سراسر تهران اجرا خواهد شد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: وزیر کشور در نشست روز گذشته 
شورای اجتماعی کشور به خلأهای قانونی فضای 
مجازی اش��اره کرد و گفت: موضوعاتی که در این 
زمینه مطرح ش��ده بحق است. به گفته عبدالرضا 
رحمانی فضلی، در فضای مجازی سوءاستفاده های 
اعتقادی، اجتماعی، اخاقی، جنس��ی و فرهنگی 
وجود دارد و به نوعی با یک ولنگاری مواجهیم که 

نظارتی بر آن نمی شود.
بنا ب��ر اظه��ارات وی          ، والدی��ن در این زمینه 
نگرانن��د و مرتب تکرار می کنن��د دولت قوانینی 
ارائه دهد تا ما نس��بت به سامت فضای مجازی 
اعتماد کنیم. باید به خانواده ها اطمینان دهیم که 
ضمن رفع مش��کات، امکان استفاده مفید از این 
فضا را تقویت می کنیم . ضمن اینکه شورای عالی 
فضای مجازی متولی این موضوع است اما شورای 
اجتماعی نیز در این زمینه همکاری می کند و ما 
آمادگی داریم ستادی درباره این موضوع تشکیل 
دهیم و از تجارب دنیا در این زمینه استفاده کنیم. 
به گزارش فارس          ، وزیر کش��ور اف��زود: برخی 
کانال ها و ش��بکه ها مش��تری می گیرند و پس از 
مدتی ما ت��ازه تصمیم به برخ��ورد قانونی با آنها 
می گیریم که این ن��وع رفتار باعث باتکلیفی در 
اذهان عمومی می ش��ود. اگر ش��رایط استفاده از 
فضای مجازی از ابتدا روش��ن ش��ود، مبادلات در 
این فضا ثبات و امنیت خواهد داش��ت. امیدواریم 
ش��ورای عالی فضای مجازی تعیین تکلیف کند، 
اگرنه ما آماده     ایم یک کارگروه را در وزارت کش��ور 

در این ارتباط تشکیل دهیم. 
تبدیل طرح کاهش آسیب ها به قانون ■

ع��اوه بر این رئیس س��ازمان امور اجتماعی 
کش��ور در حاش��یه این جلس��ه گفته اس��ت: ما 
ب��ا همکاری مجل��س طرح کاهش آس��یب های 
اجتماعی را به قانون م��ادر تبدیل خواهیم کرد 
تا ضمانت اجرایی داشته باشد و سهم دستگاه ها 
نیز در آن مشخص شود. تقی رستم وندی، رئیس 
س��ازمان امور اجتماعی کشور گفت: این نشست 
در 2 محور اصلی برگزار شد؛ محور اول گزارشی 
از پیمایش سامت اجتماعی در کشور است که 
در مردادماه سال جاری با جامعه آماری بیش از 
17 هزار نفر در 31 اس��تان پیمایش انجام ش��د 
و نتایج آن در ش��ورای اجتماعی منتش��ر ش��د. 
قائم مقام وزیر کش��ور افزود: ای��ن پیمایش پس 
از تکمیل ش��دن در قالب گزارش ملی و با برش 
استانی منتشر می شود. نکته مهم درباره گزارش 

این است که مردم از زندگی 
ف��ردی رضایت بیش��تری از 
وضعی��ت اجتماع��ی دارند و 
این مورد نشان می دهد مردم 
نسبت به پنداشت از وضعیت 
اجتماع��ی رضای��ت کمتری 
دارند ک��ه دلای��ل متعددی 
باش��د.  داش��ته  می توان��د 
رستم وندی بیان کرد: مصوبه 
جلس��ه این بود که وضعیت 
ب��ه وضعیت  نس��بت  فردی 
اجتماعی مدنظر پژوهشگران 
قرار بگیرد و قرار ش��د ما این 
وضعیت را بررسی کنیم، زیرا 
ممکن است این اثر مربوط به 

ضعف سیس��تم تبلیغاتی باشد که ما نتوانستیم 
اقدامات نظ��ام را بخوبی تش��ریح کنیم. وی در 
ادامه افزود: احساس رضایت زندگی فردی نسبت 
ب��ه اجتماعی می تواند به دلی��ل تهاجم تبلیغات 
و رس��انه های مخالف کش��ور و نظام طی 4 دهه 
گذشته باشد و حتی می توان ریشه های تاریخی 

و فرهنگی را مدنظر قرار داد.

تدوین قانون جامع برای  ■
آسیب های اجتماعی

ام��ور  س��ازمان  رئی��س 
اجتماعی کش��ور در ارتباط با 
بخش دوم جلس��ه گفت: در 
این بخ��ش نیازهای تغذیه ای 
اجتماعی  آس��یب های  حوزه 
مط��رح ش��د و همان طور که 
مستحضرید طبق تکلیفی که 
ما در قبال برنامه ششم توسعه 
داری��م، بای��د ط��رح جامعی 
را ب��رای کنترل آس��یب های 
اجتماعی طراح��ی کنیم که 
مصوب��ه ش��ورای اجتماع��ی 
در حقیق��ت ای��ن موضوع را 
ب��ه ما تکلیف کرد که فراتر از س��طح این موضوع 
را در قالب قانون جامع پیش��گیری از آسیب های 
اجتماعی مطرح کنیم.  رستم وند در ادامه گفت: ما 
ضمن همکاری با مجلس تاش خواهیم کرد طرح 
کاهش آس��یب های اجتماعی را به قانون مادری 
تبدیل کنیم که ضمانت اجرایی داش��ته باش��د و 
همچنین نقش و سهم دستگاه ها در آن مشخص 

شود؛ باید در بودجه سنواتی کشور اعتبارات برای 
هر کدام از دستگاه ها مشخص باشد. وی بیان کرد: 
نتای��ج قطعی این طرح و زمانبندی آن از س��وی 
وزارت کش��ور اعام می شود و تیم های تحقیقاتی 
ب��رای تضمین ط��رح جامع کاهش آس��یب های 
اجتماعی مش��غول به کار شدند که تا پایان سال 
طرح جامع کاهش آس��یب های اجتماعی تدوین 
می ش��ود، لذا موضوع جلس��ه تبدی��ل این طرح 
ب��ه زب��ان حقوقی و قانونی اس��ت ک��ه به کمک 
حقوقدانان، نمایندگان مجلس و همچنین مرکز 
پژوهش های مجلس تاش خواهیم کرد این طرح 
جامع را به یک لایحه قانونی تبدیل کنیم و آن را 
در اختیار مجلس قرار دهیم. رئیس سازمان امور 
اجتماعی کش��ور در پایان گفت: بحث زمانبندی 
به این بس��تگی دارد که تبدی��ل طرح به قانون از 
لحاظ کارشناس��ی چقدر به زمان نیاز دارد و وزیر 
کش��ور نیز تاکید خاصی بر زمان نداشتند و بیان 
کردند حتی اگر یک سال هم به طول انجامید به 
دلیل اهمیت و نقشی که قانون دارد، مهم نیست و 
تعجیلی در اینکه ظرف 2 تا 3 ماه آینده به نتیجه 
برسد نداریم، لذا بیشتر بر امر کارشناسی موضوع و 

اثربخشی قانون تاکید می کنیم.

آوای شهر

وزیر کش�ور: والدین مرت�ب تکرار 
می کنند دولت قوانینی ارائه دهد تا 
ما نس�بت به سلامت فضای مجازی 
اعتم�اد کنیم. بای�د ب�ه خانواده ها 
اطمین�ان دهی�م ک�ه ضم�ن رفع 
مشکلات، امکان اس�تفاده مفید از 

این فضا را تقویت می کنیم 
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سرپرست سازمان نظام پزشکی عنوان کرد

تبعات مطب داری در اماکن تجاری

مدیرکل دفتر دبستانی آموزش وپرورش اعلام کرد

کلاس اسباب بازی تنها تا پایه سوم ابتدایی

معاون توسعه پیشگیری و درمان اعتیاد سازمان بهزیستی اعلام کرد

حذف ردیف »بیمه اعتیاد« در بودجه 9۸!

وزیر آموزش وپرورش خبر داد

ارائه لایحه رتبه بندی معلمان تا پایان سال

سرپرس��ت  اجتماع�ی:  گ�روه 
سازمان نظام پزشکی در واکنش 
به موضوع تاس��یس مطب در مکان های تجاری، 
گف��ت: این تصمیم منجر ب��ه افزایش هزینه ها و 
بالا رفتن تعرفه ها می شود. محمدرضا ظفرقندی 

به مهر، اظهار داشت: شورای 
عالی اس��تان ها لایح��ه ای را 
با موضوع تاسیس مطب در 
مکان های تجاری به مجلس 
شورای اسامی ارسال کرده 
که در حال حاضر این لایحه 

وصول ش��ده اس��ت. رئیس ش��ورای عالی نظام 
پزشکی با تاکید بر اینکه ما مخالف چنین لایحه ای 
هستیم، تصریح کرد: موضوع کاربری مطب ها در 
مکان های مسکونی و تجاری در این لایحه مطرح 
ش��ده است که ما مخالف آن هستیم. ظفرقندی 

گفت: ای��ن اق��دام باع��ث افزای��ش هزینه های 
مط��ب داری و در نتیجه منجر ب��ه بالا رفتن نرخ 
تعرفه ها خواهد شد. وی گفت: هزینه های سربار 
مطب ها در مکان های تجاری افزایش پیدا خواهد 
کرد و از همین رو، سازمان نظام پزشکی مخالف 
آن است. سرپرست سازمان 
نظام پزش��کی با اشاره به 2 
راهکار برای حل این موضوع، 
افزود: یا شورای عالی استان ها 
باید این لایحه را پس بگیرد 
ک��ه بعی��د می دان��م چنین 
اتفاق��ی بیفتد یا اینکه می توان در مجلس جلوی 
این کار را گرفت. ظفرقندی با عنوان این مطلب 
ک��ه امروز کمتر از 3 درص��د مطب ها در مناطق 
مسکونی اس��ت، گفت: این استدلال قوی نیست 

که بخواهیم چنین لایحه ای بدهیم.

مدی��رکل  اجتماع�ی:  گ�روه 
دفتردبس��تانی وزارت آم��وزش 
 و پرورش گفت: مس��احت در نظر گرفته ش��ده 
در طرح کاس اس��باب بازی برای هر دانش آموز 
یک متر اس��ت و قبل از اج��را باید یک کاس و 

مناس��ب  اس��باب بازی های 
وجود داشته باشد و مهم تر از 
آن رعایت نکات ایمنی در این 

کاس هاست. 
دوره های آموزش��ی برای 
مدی��ران و معلم��ان اجرایی 

خواهد شد. مرتضی شکوهی درباره اجرای طرح 
کاس اس��باب بازی در م��دارس به میزان گفت: 
در اج��رای این طرح و ب��رای کارآمدتر بودن آن 
مدیران و معلمانی انتخاب می شوند که داوطلب 
اجرای این طرح باشند. وی افزود: مساحت در نظر 
گرفته ش��ده در طرح کاس اسباب بازی برای هر 
دانش آموز یک متر است و قبل از اجرا حتما باید 
یک کاس و اسباب بازی های مناسب وجود داشته 

باش��د و مهم تر از آن رعایت نکات ایمنی در این 
کاس هاست. 

ش��کوهی با بیان اینکه ویژگی اسباب بازی ها 
مش��خص و انتخاب ش��ده است، اش��اره کرد: در 
حال شناس��ایی مدیران، معلمان و مدارس��ی که 
بتوانند این ط��رح را اجرایی 
کنن��د هس��تیم و قطعا این 
طرح ت��ا دهه فج��ر اجرایی 
می ش��ود. وی درب��اره هدف 
از اج��رای این ط��رح گفت: 
کاس اس��باب بازی با هدف 
ایجاد نشاط و س��رگرمی و ایجاد انگیزه است اما 
هدف مهم تر این طرح بهره گیری از ظرفیت بازی 
در ایجاد ش��رایط بهتر یادگیری اس��ت. شکوهی 
همچنی��ن افزود: در مرحله اول این طرح در هزار 
مدرس��ه اجرایی می ش��ود. برای هر مدرسه یک 
کاس اسباب بازی در نظر گرفته شده است. این 
طرح در مقطع ابتدایی اجرایی می ش��ود و شامل 

کاس های چهارم، پنجم و ششم نمی شود.

گ�روه اجتماعی: معاون توس��عه 
پیشگیری و درمان اعتیاد سازمان 
بهزیستی کشور از حذف ردیف بودجه بیمه اعتیاد 
در لایحه بودجه سال ۹۸ خبر داد. فرید براتی سده 
در گفت وگو با ایسنا، ضمن تشریح بودجه سازمان 

بهزیس��تی در ح��وزه اعتیاد، 
گفت: آنچه به بهزیستی تحت 
عن��وان یارانه داده می ش��ود، 
در قال��ب بودجه ه��ای کلی 
بهزیس��تی به این س��ازمان 
اختص��اص پی��دا می کند. به 

عبارت دیگر به بهزیستی یک بودجه کلی پرداخت 
می ش��ود و در بخش اعتیاد تحت عناوین خدمات 
درمان، بازتوانی و دیگر موارد مصرف می شود. وی 
با بیان اینکه امسال در ردیف های بودجه بهزیستی 
در ح��وزه اعتی��اد ردیف��ی تحت عن��وان »هزینه 

درمان اعتیاد« قرار داده ش��ده است، افزود: بودجه 
اختصاص داده به این بخش رقم زیادی هم نیست 
و تنها حدود 2 میلیارد و 600 میلیون تومان است. 
معاون توسعه پیشگیری و درمان سازمان بهزیستی 
ب��ا انتقاد از عدم اجرا و پرداخت کامل بیمه درمان 
اعتیاد طی سال های گذشته، 
گفت: طی این س��ال ها تنها 
رقم محدودی از بیمه اعتیاد 
هزین��ه ش��د و باق��ی آن یا 
برگش��ت خورد یا جای دیگر 
هزینه شد. پیگیر این موضوع 
بودی��م که از این بخش رقمی را به عنوان یارانه به 
بهزیستی اختصاص بدهند که این موضوع در عمل 
محقق نشد. براتی سده تصریح کرد: در بودجه سال 
۹۸ ردیف بودجه »بیمه درمان اعتیاد« حذف شده 

است.

گ�روه اجتماعی: وزی��ر آموزش 
و پ��رورش گفت: لایح��ه نظام 
رتبه بن��دی معلمان آماده ارائه به مجلس اس��ت 
و پیش از پایان س��ال به مجلس ارائه می ش��ود. 
به گزارش تس��نیم، روز گذش��ته پرسش حسن 

کامران، نماین��ده اصفهان از 
وزیر  بطحایی،  س��یدمحمد 
درب��اره  آموزش وپ��رورش، 
نظام رتبه بن��دی معلمان در 
دستورکار مجلس قرار داشت. 
وزیر آموزش وپرورش در این 

زمینه گفت: پیگیری های نمایندگان درباره نظام 
رتبه بندی معلمان در حصول نتایج در این زمینه 
بسیار تأثیرگذار بوده است و پس از 5 سال از مطرح 
شدن این موضوع، امروز به مرحله عملیاتی  شدن 
و آغاز رتبه بندی معلمان نزدیک می ش��ویم. وزیر 
آموزش وپرورش در همین راستا ادامه داد: پس از 
آنکه لایحه رتبه بندی معلمان به دولت ارسال شد، 
با عنایت رئیس جمهور و همکاری سازمان برنامه و 

بودجه، امروز در بودجه ۹۸ ردیف مستقلی به آن 
اختصاص یافته که گام مهمی است. 

وزیر آموزش وپ��رورش با بیان اینک��ه با درج 
ردی��ف اختصاص��ی در لایحه بودج��ه ۹۸ برای 
نظام رتبه بندی معلمان، عما اجرای رتبه بندی 
آغاز ش��ده اس��ت، ادامه داد: 
امیدواریم در سال ۹۸ مراحل 
اجرایی و عملیاتی آن شروع 
شود و نظام آموزش وپرورش 
و معلم��ان از ماحص��ل آن 
بهره مند ش��وند. بطحایی با 
تاکید بر اینکه ش��رایط فعلی اقتصادی کش��ور و 
نگرانی هایی که برای درآمدهای س��ال ۹۸ کشور 
وج��ود دارد، باعث ش��د تهیه لایح��ه رتبه بندی 
معلمان مورد مناقش��ه فراوان ق��رار گیرد، اظهار 
داشت: این لایحه با عنایات رئیس جمهور و معاون 
اول وی در دس��تور کار دول��ت قرار گرفت و در 6 
ماده آماده ارائه به مجلس اس��ت که تا پایان سال 

۹7 این لایحه تقدیم مجلس خواهد شد.

سلامت

نیمکت

اعتیاد

چهره روز

وزیر کشور با اشاره به وضعیت فضای مجازی در کشور:

ولنگاری مجازی داریم
رحمانی فضلی: در فضای مجازی سوءاستفاده های اعتقادی، اجتماعی، اخلاقی، جنسی و فرهنگی وجود دارد

رئیس سازمان امور اجتماعی کشور از تبدیل طرح کاهش آسیب های اجتماعی به قانون خبر داد

کوتاه و گویا


